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Protokół
z obrad

XV Sesji Rady Gminy Chełmno

W dniu 7 sierpnia 2012 roku w godz. od 9.00 do 9.30 w Urzędzie Miasta w Chełmnie,

sala nr 102, odbyły się obrady XV Sesji Rady Gminy Chełmno.

W obradach udział wzięli radni:
1. Henryk Krzywdziński- Przewodniczący Rady
2. Zbigniew Kłos- Z-ca Przewodniczącego Rady
3. Lech Orzech- Radny
4. Krystyna Janowska- Radna
5. Jan Kaczmarczyk- Radny
6. Krzysztof Madej- Radny
7. Piotr Mikrut- Radny
8. Zygmunt Urtnowski- Radny
9. Kazimierz Pasiński- Radny
10. Mieczysław Urbański- Radny
11. Marek Kraskiewicz- Radny
12. Ilona Sądel- Gredecka- Radna

Zaproszeni goście:
1. Krzysztof Wypij – Wójt Gminy Chełmno
2. Janusz Wojtaszewski – Sekretarz Gminy;
3. Krystyna Sawicka – Skarbnik Gminy;
4. Edward Rączka- Radca Prawny;
5. Stanisław Góra- sołtys wsi Osnowo;
6. Bogumiła Drozd – protokolant.

Ad. 2.
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Pan Henryk Krzywdziński przywitał obecnych

radnych i pracowników UG oraz przybyłych gości.

Na podstawie listy obecności (Zał. Nr 1) stwierdził quorum.

Poinformował  radnych,  że  sesja  ma  charakter  nadzwyczajny i  została  zwołana  zgodnie  z 

przepisami prawem na wniosek Wójta.

Ad. 3.

P. Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia (Zał. Nr 2). Do porządku nie zgłoszono 

zmian.



Ad. 4.

Uchwała  w  sprawie  powołania  przedstawiciela  Rady  Gminy  Chełmno  do 

reprezentowania Gminy Chełmno w Związku Gmin Ziemi Chełmińskiej. (Zał. Nr 3)

P. Przewodniczący poprosił p. Wójta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie powołania 

przedstawiciela  Rady  Gminy  Chełmno  do  reprezentowania  Gminy  Chełmno  w  Związku 

Gmin Ziemi Chełmińskiej.

P.  Wójt  powiedział,  że  wobec  zakwestionowania  przez  Ministerstwo  Administracji  i 

Cyfryzacji  Legalności  podjętej  przez  Zgromadzenie  Związku  Gmin  Ziemi  Chełmińskiej 

Uchwały o likwidacji Związku GZCh, zachodzi konieczność powołania przedstawiciela Rady 

Gminy Chełmno do reprezentowania Gminy Chełmno celem podjęcia prawomocnej uchwały 

Zgromadzenia.  Uchwała  Zgromadzenia  zgodnie  ze  Statutem  Związku  Gmin  Ziemi 

Chełmińskiej powinna być podjęta większością ¾ głosów członków Zgromadzenia.

Powołując  się  na  zapis  §  5  ust.  2  statutu  Związku  Gmin  Ziemi  Chełmińskiej  „  w skład 

Zgromadzenia wchodzi po dwóch przedstawicieli każdej z gmin. Reprezentują ją Burmistrz, 

Wójt  oraz  wybrany  przedstawiciel  Rady  Gminy”.  Ponieważ,  żadna  z  Gmin  nie  podjęła 

uchwały  o  wyborze  przedstawiciela  do  reprezentowania  Gminy  w Związku  Gmin  Ziemi 

Chełmińskiej,  przyjęcie zaproponowanej uchwały,  stało się  wymagalne do podjęcia przez 

Zgromadzenie Związku uchwały o jego likwidacji. 

P. Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatury radnego, który będzie reprezentował 

Gminę Chełmno w Związku.

Radni zaproponowali tylko kandydaturę p. Henryka Krzywdzińskiego.

P.  Przewodniczący  powiedział,  że  z  chęcią  będzie  reprezentował  Gminę  i  poddał  pod 

głosowanie swoją kandydaturę.

Wynik głosowania: 11 głosów „za”, 1 „wstrzymujący”.

P. Przewodniczący następnie odczytał projekt uchwały i poddał całą uchwałę pod głosowanie. 

Wynik głosowania jednogłośnie „za”.

Ad. 5.

Czynności końcowe obrad.

P. Przewodniczący poprosił o pytania.

P. Urbański zapytał kto będzie gwiazdą wieczoru na dożynkach powiatowych.

P. Wójt powiedział, że jesteśmy w trakcie ustalania.



P.  Orzech  poruszył  temat  wymiany  wodomierzy  w  miejscowości  Dorposz  Chełmiński  i 

czyszczenia hydrantów, które nie zostały zaplombowane. Powiedział także że rozmawiał z p. 

Olechowiczem, któremu wymieniono licznik wody na nowy jakiś czas temu i do tej pory nie 

otrzymał rachunku ze starego licznika.

P. Wójt powiedział, że ta sprawa jest do wyjaśnienia.

P.  Urbański zaproponował,  żeby opracować instrukcje postepowania w przypadku zmiany 

licznika wody na nowy i czyszczenia hydrantów.

P. Kraśkiewicz zapytał co z odbudową mostu w Różnowie.

P.  Wójt  odpowiedział,  że  została  podpisana  umowa  z  wykonawcą,  który  ma  60  dni  na 

wykonanie mostu.

P. Przewodniczący zasygnalizował problem z zarośniętymi kanałami.

P.  Wójt  powiedział,  że  może  tą  sprawę  jedynie  monitować  w  Kujawsko-  Pomorskim 

Zarządzie Melioracji i Urządzeń Wodnych we Włocławku.

P. Sądel-Gredecka zapytała  ile  oddziałów przedszkolnych  będzie funkcjonować na terenie 

gminy?

P. Wójt odpowiedział, że od września będą tylko 2 oddziały przedszkolne (Kolno, Podwiesk), 

zajęcia będą 4 godzinne a grupy będą ok 15 osobowe.

P. Sądel-Gredecka zapytała na jakich zasadach będzie przeprowadzana rekrutacja dzieci.

P. Wójt odpowiedział, że w pierwszej kolejności dzieci, które już uczęszczały do przedszkola 

i najstarsze.

P. Sądel-Gredecka zapytała do kogo ma się zwrócić w sprawie utwardzenia drogi w Nowych 

Dobrach, która prowadzi na wał.

P.  Wójt  odpowiedział,  że  do  Kujawsko-  Pomorskiego  Zarządu  Melioracji  i  Urządzeń 

Wodnych we Włocławku.

Nie zgłoszono więcej spraw.

Na tym obrady XV Sesji zakończono.

Protokolant

……………………..

Chełmno, dnia 10.08.2012 r. 

  


